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Slovo na úvod...  

 

Milí naši (Š)koláčikovia!  

 Náš prvý polrok sa už blíži do finále, čakajú nás výpisy, ktoré sú výsledkom 

toho, ako sa nám počas tohto polroka darilo. Dúfame, že budete spokojní a ak nie, 

máte šancu v druhom polroku sa zlepšiť. V tomto čísle nášho Školáčika sa vrátime 

ešte do roku 2023, konkrétne si zaspomíname, čo sme zažili v mesiacoch november 

a december. Veľkou školskou akciou v mesiaci november boli oslavy 60. výročia 

našej školy, na ktoré sme sa už od septembra svedomito pripravovali a veru, oplatilo 

sa, bolo to naozaj veľmi slávnostné, program na vysokej úrovni a z chutných jedál 

sme aj my a všetci žiaci školy ochutnali. Všetko bolo naozaj výborné. V decembri 

sme sa už tešili na Mikuláša a na Vianočnú akadémiu, pretože po nej už začínajú 

naše najobľúbenejšie sviatky – Vianoce a samozrejme prázdniny!  

  

A tak teraz už vy všetci naši čitatelia: sadnite si, vychutnajte si koláčik (možno 

ešte z Vianoc) a prečítajte si náš (Š)koláčik  

 

(redakcia) 
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Udialo sa...  

Beseda s policajtkou 

V novembri k nám zavítala pani 

policajtka, ktorá  nám porozprávala 

o šikane, kyberšikane a ako sa máme 

zachovať. Najlepšie je to povedať 

dospelej osobe. Je dôležité, aby 

sme si všímali aj okolie, spolužiakov, 

či niekto nie je obeťou šikany.  

60. výročie školy 

Najväčšou akciou v tomto školskom 

roku bola pre našu školu oslava jej 

šesťdesiatich rokov. Svedomito sme 

sa na ňu s pani učiteľkami a pánmi 

učiteľmi pripravovali. Tvorili sme 

záložky pre hostí do kníh (už aj v noci 

sa nám snívalo, že vyfarbujeme ) a niektorí z nás, ktorí boli zapojení aj 

do programu, poctivo každý deň nacvičovali. Výsledok ste už videli 

a myslím, že nebudem preháňať, keď poviem, že všetko bolo perfektné. Tí, 

ktorí ste sa nemohli slávnostnej akadémie zúčastniť, nemusíte smútiť, 

pretože celú akadémiu nahrávala dvorská televízia KONFER TV, ktorá nám 

prisľúbila z danej akadémie DVD.  

 

Deň otvorených dverí  

O týždeň po akadémii organizovala naša 

škola Deň otvorených dverí. V tento deň sa 

mohli bývalí žiaci i ľudia, ktorí 

nenavštevovali našu školu, pozrieť, ako sa 

za tých 60 rokov zmenila.  
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Mikuláš  

Na svätého Mikuláša neučí sa, 

neskúša sa... Tak tieto slová napísané 

na tabuli vítali 6.12. každého učiteľa  

v každej triede. Je to náš obľúbený 

deň, pretože aj do našej školy 

chodieva Mikuláš a odmeňuje nás za 

naše dobré správanie. No keďže nie 

všetci sme takí dobrí, chodieva s ním 

aj čert, ktorí takýchto žiakov dáva do 

vreca. Tí z toho vreca sľubujú, že sa 

už polepšia, že už budú dobrí a tak ich 

teda z toho vreca vyberie a dáva šancu sa zmeniť. Menší spolužiaci si vždy pre 

Mikuláša pripravia i program v podobe básní a piesní.   

Vianočná akadémia  

Týždeň pred Vianocami 17.12. sa v kultúrnom dome uskutočnila naša tradičná 

predvianočná akadémia, v ktorej sme si pre divákov pripravili rôzne vianočné piesne, 

básne, tance a tiež scénku Vianočná koleda, ktorá nám pripomenula, ako by sme sa 

k sebe mali správať.  

 

 

         (Simonka) 
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Vyzvedali sme... 

Milí naši školáčikovia! V tomto našom čísle po 

vianočných prázdninách vám prinášame rozhovor 

s našou štvrtáckou pani učiteľkou Mgr. Dianou 

Liptákovou. 

1. Prečo ste sa rozhodli stať sa učiteľkou? Vždy 

ste snívali o práci učiteľky, alebo ste mali 

v detstve iný sen, čím ste chceli byť? 

Na základnej škole som v prvom ročníku mala úžasnú 

pani učiteľku, ktorá nás mala veľmi rada a pre mňa 

bolo fascinujúce sledovať ju počas výkladu učiva. 

Počas nasledujúcich rokov som počas prázdnin učila 

všetky deti z ulice. Časom sa  z toho stal sen, ktorý si teraz plním každý deň.  

2. Ako sa vám páči v našej škole? 

  Mám rada dedinské školy, aj tú našu, pretože vzťah s deťmi je osobnejší. Sme ako 

jedna rodina, ktorá sa o seba stará a pomáha si. Učím tu už desať rokov. 

3. Stala sa vám nejaká vtipná príhoda so žiakmi? 

Počas rokov mojej praxe bolo príhod veľmi veľa. Priznám sa, že nie všetky si 

pamätám. Takmer každý deň niekto povie niečo zábavné a vtipné. Nedávno mi prišlo 

smiešne slovné spojenie  „ slovenská spisovateľňa “ , čo bola odpoveď na otázku, čo 

má spoločné Ľ. Štúr s mestom Martin. Krásny výraz.  

4. Aké je vaše obľúbené zviera? 

 Mám rada všetky zvieratá. Už od útleho detstva sa okolo mňa motali mačky, psi, 

korytnačka, rôzne druhy papagájov a všetko možné. Niekde som raz čítala, že ako 

sa dieťa naučí správať k zvieratám, tak sa bude správať aj k ľuďom. Preto sú 

zvieratá v mojom živote neustále.  

 

5. Aké je vaše obľúbené jedlo? 

Nie som veľmi vyberavá. Mám rada klasickú domácu kuchyňu, ale pochutím si aj na 

číne. Milujem sladké.  
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6. Venujete sa nejakému športu?  

S pravidelnosťou nie. Rada sa bicyklujem, hrám bedminton, plávam, ale všetko len 

v rekreačnej rovine.  

7. Čítate rada? Ak áno, aký žáner preferujete? 

Čítam veľmi rada, len mám na to veľmi málo času. Keďže som romantická duša, mám 

rada romantickú literatúru, či už klasickú, alebo súčasnú.  

8. Ktorý predmet učíte najradšej? 

Rada učím prírodovedu. Mám rada pokusy, ktoré spolu s deťmi na hodinách robíme. 

Teší ma, keď sa deti tešia, ak sa pokus podarí.  Také detské „ waaaauuuu “ robí 

zázraky.  

9. Na druhom stupni učíte aj hudobnú výchovu. Máte nejaký obľúbený hudobný 

žáner či skupinu? 

Ťažká otázka, ale počúvam všetko od Imagine Dragons.  

10. Kde najďalej ste boli na dovolenke a kde by ste sa chceli ísť pozrieť?  

 Veľmi rada cestujem. Najďalej som bola 

v Grécku. Miest, ktoré by som chcela 

navštíviť, je veľmi veľa. Teraz momentálne 

ma láka Vietnam. Nemám krajinu, ktorú by 

som nechcela navštíviť, každá krajina má čo 

ponúknuť, treba ale vždy prihliadať na danú 

situáciu v krajine.   

 

11. Boli ste už niekedy zo žiakov „v šoku“? Či už pozitívne alebo negatívne. 

 Šok v pozitívnom slova zmysle je už len to, keď prídem na hodinu a všetci majú 

všetko pripravené, úlohy hotové. Som z toho naozaj šokovaná.   

 

       Ďakujeme za rozhovor.  
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Reprezentovali  sme... 

Majstrovstvá okresu v streľbe zo vzduchových zbraní Slávia 

14.12. sa naši spolužiaci zúčastnili MO v streľbe a umiestnili sa na popredných 

miestach:  

Družstvo mladších žiakov: 1. miesto  - Matej Udvardi, Patrik Vavro a Viliam Priesol 

         

Jednotlivci: Mladší žiaci: 1. miesto – Matej Udvardi 

         3. miesto – Patrik Vavro 

   Mladšie žiačky: 1. miesto – Simona Bagalová  

     2. miesto – Karolína Miklušáková  

  Starší žiaci: 3. miesto – Tomáš Krasňan 
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Zažili sme... 

Santa Claus Cup 2023 

Moje meno je Matej Tučáni, som žiakom 

štvrtého ročníka a vo voľných chvíľach sa 

venujem športu.  Rád si zahrám futbal či 

florbal, avšak zo všetkého najviac ma oslovil 

ľadový hokej, ktorému sa venujem od piatich 

rokov. Som registrovaným hráčom HK 

Lokomotíva Nové Zámky. V nasledujúcich 

riadkoch  by som sa s vami veľmi rád podelil 

o svoj zážitok.  

V decembri  som bol nominovaný na turnaj 

s názvom Santa Claus Cup, ktorý sa konal 

v dňoch 9.12 -10. 12. 2023 v maďarskom Győri. 

16. ročníka Santa Claus Cupu sa zúčastnilo 30 

tímov zo 7 krajín. Boli tam družstvá zo 

Slovenska, Česka, Srbska, Rumunska, Rakúska, 

Maďarska a Turecka.  Počas dvoch dní sme mali na programe 9 zápasov.    

V prvý deň turnaja sme odohrali štyri zápasy vo svojej skupine. Našimi 

súpermi boli Wolves Brassó/12:1/, HC Lvi Breclav/ 12:1/, HK Sršne Košice / 5:0/ 

a DAB Dunaujváros /14:1/. Po jednoznačných víťazstvách a ovládnutí základnej 

skupiny nasledoval postup do vytúženého boja o medaily a, samozrejme, podstatne 

ťažšie zápasy s víťazmi zo všetkých skupín.  

V nedeľu sme odohrali 5 zápasov. Všetky súboje boli veľmi náročné, bojovalo sa 

o každý puk a doslova o každý centimeter ľadu. Azda najnapínavejší bol duel proti 

Banskej Bystrici, kde sme vyhrali rozdielom jediného gólu 5:4. Následne sme zdolali 

výbery HC Košíc /8:1/, HC Lamaču/4:1/. Napriek zaváhaniu s tímom Ružinova/5:11/ 

sme šli ďalej. Posledný zápas sme si skrížili hokejky s výberom HC Topoľčany White. 

Zápas  odohrávajúci sa v burcujúcej atmosfére sme zodpovednou hrou a kolektívnym 

výkonom doviedli do víťazného konca 9:3. Záverečným víťazstvom sme spečatili svoj 

úspech a získali celkové 1. miesto.  
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Po tomto úspechu bol na oficiálnej stránke nášho klubu oznam:  

1. miesto na Santa Claus Cupe. Kategória U10 sa postarala o obrovský úspech, keď 

v konkurencii 30 tímov z celej Európy dokázala triumfovať na jednom z najväčších 

turnajov v Európe. 

 

Som veľmi rád, že som bol súčasťou skvelého tímu, ktorý pre HC Nové Zámky 

historicky prvýkrát vybojoval víťazstvo na tomto turnaji. Bol to výborne 

zorganizovaný, medzinárodne uznávaný turnaj, z ktorého sme si odniesli naozaj 

krásne dojmy. Potvrdili sme si, že obetavosťou a tímovým duchom môžeme dosiahnuť 

skvelé výsledky.  

Ako bodku na záver nám naši tréneri z Nových Zámkov  po víťaznom turnaji 

pripravili krásne prekvapenie. Pred domácim zápasom s Nitrou sme všetci hráči, ktorí 

sme hrali na Santa Claus Cupe, boli priamo na ľade ocenení, odmenení a hlavne sme si 

užili burcujúci potlesk z tribúny.  
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Perlili sme... 

Na hodine slovenského jazyka mali žiaci odpovedať, ako delíme podstatné mená. 

Pani učiteľka sa dozvedela, že na vlastné a nevlastné (správne: 

vlastné a všeobecné) a tiež sa dozvedela, že jednotné číslo sa po 

latinsky povie singapur (správne: singulár). 

 

Taktiež na hodine slovenského jazyka jeden žiak odpovedal, že včera je prídavné 

meno času. (správne: príslovka času) 

 

Na hodine geografie odpovedal jeden žiak, že v Afrike je málo ľudí. 1 km2 na 

jedného obyvateľa. (správne: jeden obyvateľ na 1 km2 ) 

 

No hodine náboženskej výchovy sme mali napísať, kto je človek. Odpoveď jednej 

žiačky bola, že človek je tvor, ktorý tvorí lásku.  

 

Na hodine dejepisu mali žiaci napísať meno gréckeho básnika. Jedna 

žiačka napísala Hroch. (správne: Homér)  

Na hodine náboženskej výchovy sa pani učiteľka pýtala žiakov, kto 

je prorok. Odpoveď jedného žiaka bola, že prorok je ten vo vláde.  

 

Tiež na hodine náboženskej výchovy sa pani učiteľka pýtala žiakov, aké dary 

priniesli traja mudrci Ježiškovi. Dozvedela sa, že okrem zlata priniesli i kaďu. 

(správne: mudrci priniesli zlato, kadidlo a myrhu.) 

 

Na hodine slovenského jazyka jedna žiačka odpovedala, že danú prezentáciu stiahne 

z EZUB kľúča. (správne: USB kľúča) 
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Zabávame sa... 

Milí naši školáčikovia. V tejto rubrike vám budeme 

prinášať hádanky, tajničky a rôzne úlohy pre zábavu, aby 

ste si dali na chvíľu pauzu od PC, mobilov a sociálnych 

sietí a trochu zapojili aj vašu šedú kôru   

Tentokrát vám Simonka Š. nakreslila dva obrázky, ktoré 

na prvý pohľad vyzerajú rovnako, ale majú osem 

odlišností a to je už vaša úloha, aby ste tie odlišnosti 

našli.  Prajeme vám príjemnú zábavu.  
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Školáčik zostavili žiaci navštevujúci krúžok so zameraním 

na tvorbu školského časopisu pod vedením p. uč. 

Fačkovcovej. 


